
Posielajte nám podnety z regiónov, aby sme ich riešili

Slovenská  poľnohospodárska  a  potravinárska  komora  zorganizovala  diskusiu  so  zástupcami
Pôdohospodárskej  platobnej  agentúry  a  Ministerstva  pôdohospodárstva  a  rozvoja  vidieka  SR.
Informácie o pripravovaných finančných tokoch do konca roka a aj budúcej kampani si vypočuli
desiatky zástupcov regionálnych komôr.

Témami stretnutia zástupcov ministerstva pôdohospodárstva, Pôdohospodárskej platobnej agentúry
a poľnohospodárov z regiónov (členov Slovenskej poľnohospodárskej a potravinárskej komory) bola
2. modifikácia Strategického plánu Spoločnej poľnohospodárskej politiky, pripravované výzvy v rámci
projektových podpôr Programu rozvoja vidieka SR 2014 – 2022, príprava na implementáciu sociálnej
kondicionality od 1. januára 2025 a aktuálna situácia v administrovaní kampane priamych platieb
2024.

Generálny riaditeľ PPA Marek Čepko vyzval poľnohospodárov k väčšej spolupráci s agentúrou:
„Posielajte nám podnety z vašich regiónov, aby sme ich riešili. PPA je vašim partnerom, nie
policajtom. Potrebujeme spolupracovať, nie opačne, len takýmto spôsobom vieme pohnúť veci
vpred“, uviedol počas rokovania generálny riaditeľ agentúry.

„Oceňujeme spoluprácu s Pôdohospodárskou platobnou agentúrou a ministerstvom. Takéto
stretnutia sú mimoriadne dôležité, keďže množstvo úloh je ešte pred nami. Aj preto budeme aj v
ďalšom období presadzovať, aby sa obdobné odborné diskusie s poľnohospodármi konali na
pravidelnej báze,“ reagoval predseda Slovenskej poľnohospodárskej a potravinárskej komory Andrej
Gajdoš.



Apel na poľnohospodárov

V druhej časti porady vyzval ústredný riaditeľ SPPK Jozef Artim prítomných poľnohospodárov, aby sa
aktívnejšie zapájali do rôznych monitoringov, na ktorých komora počas roka pracuje. Len vďaka
dôslednému zberu informácií z našich regiónov budeme mať dostatok odborných podkladov na
mnohé odborné rokovania s ministerstvom a rezortnými inštitúciami, na ktorých sa počas roka
zúčastňujú zástupcovia komory.

 


